
Záznam z porady grémia CEITEC 

 

Datum a místo konání: 31. srpna 2012 v 10:00, Malá zasedací místnost RMU 

 

Přítomni:  

Vedení RMU: doc. PhDr. Mikuláš Bek, Ph.D., prof. MUDr. Martin Bareš, Ph.D, doc. Ing. Ladislav 

Janíček, Ph.D., MBA, prof. Ing. Petr Dvořák, CSc. 

CEITEC: prof. RNDr. Jaroslav Koča, DrSc., Ing. Michal Marcolla, Mgr. et Mgr. Tomáš Hruda 

LF: Prof. MUDr. Jiří Mayer, CSc., Ing. Blanka Sochorová, prof. RNDr. Šárka Pospíšilová, Ph.D. 

PŘF: doc. RNDr. Jaromír Leichmann, RNDr. Mgr. Daniela Dvorská 

OPR RMU: Ing. Jiří Foltýn, Mgr. Alena Mezlíková 

 

Nová ředitel CEITEC 

 Jelikož současný ředitel CEITEC odchází z funkce dříve, než na ní od 1. října 2012 

nastoupí ředitel nový, bude po toto období ředitelem CEITEC prorektor Bareš. 

 

Vnitřní normy k financování (Rozdělení start-up grantu, kritéria rozdělování institucionální 

podpory, nastavení financování na rok 2013) 

 Profesor Koča a Ing. Marcolla seznámili přítomné s „Metodikou výpočtu výše 

motivačního příspěvku výzkumným skupinám CEITEC MU za vědeckou excelenci 

v roce 2011“. Materiály k této metodice byly přítomných účastníkům rozdány. 

 V souvislosti s tímto materiálem bylo ze strany PřF upozorněno na riziko související 

s vyplácením odměn. Tuto problematiku zkonzultuje Mgr. Marcolla s MŠMT, nicméně 

dle Mgr. Hrudy by zde neměl být problém. VUT již odměny nárokovalo, MZ s těmito 

odměnami již byla schválena. 

 Prorektor Bareš navrhnul provést korelaci mezi výší start-up grantu a výsledkem 

mezinárodní evaluace pro jednotlivé skupiny. Dle prof. Kočy bude vytvoření přesné 

vazby nastavení financování na evaluaci velmi obtížné. 

 Dle kvestora by nemělo být vytváření příjmů odvozováno od nákladů. Je nutno vytvořit 

samostatný mechanismus pro tvorbu příjmů a následně mechanismus pro kompenzaci 

společných nákladů. 

 Dosud nebyl zcela implementován nový organizační řád. Dotažení formalizovaných 

vnitřních předpisů je však nezbytné. 

 Dle prof. Kočy a prorektora Dvořáka by se CEITEC měl chovat jako výzkumný ústav, 

systém řízení podobný tomu na fakultách je pro CEITEC nevhodný.  

 Děkan Mayer navrhl dělení historického výkonu RIV bodů pracovníků CEITEC a LF a 

následně i dělení institucionální podpory podle poměru úvazků pracovníka na CEITEC, 

resp. LF. 

 

Mezinárodní evaluace 

 Dle prorektora Bareše je nutno vytvořit korelaci mezi start-up granty a výsledky 

mezinárodních evaluací.  

 Nutno zdokumentovat, jakým způsobem jsou výsledky evaluací implementovány. 

 

Školka CEITEC 

 Pro provozování školky je nutno zajistit alespoň 7 dětí.  

 Školka bude mít externího provozovatele, který ji bude provozovat na základě 

smluvního vztahu. 

 Personál školky bude kvalitní, včetně anglicky mluvícího lektora. 

 Problémem může být relativně vysoké školné. S vyšším počtem dětí by školné na 

jednotlivé dítě bylo nižší, ale počáteční vysoké školné tvoří bariéru pro získání 

dostatečného počtu žáků. Dle Mgr. Hrudy by bylo vhodné, aby bylo do rozběhnutí 



školky zainvestováno, jelikož její absence znesnadňuje získávání kvalitních 

zahraničních odborníků.  

 

 

ÚKOLY 

 Vytvořit korelaci mezi a mezinárodní evaluací skupin – do říjnového grémia. 

 Zdokumentovat, jakým způsobem je reagováno na evaluace – do říjnového grémia. 

 Vytvořit vnitřní normy rozpočtu – do příštího grémia (20. září 2012) 

 Do 7. září nutno dořešit rozdělení institucionální podpory mezi LF a CEITTEC. 

V úterý 4. září se v této věci sejde tajemnice LF s Ing. Marcollou, o prof. Koča se 

zkontaktuje téhož dne telefonicky s děkanem LF. 

 

Předpokládaný termín příští porady: čtvrtek 20. září, 10:00 – 11:30 

 

Zapsal: Ing. Jiří Foltýn 

Schválil: prof. MUDr. Martin Bareš, Ph.D. 


